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Protokół nr VIII (8) z Sesji Rady Powiatu w Gołdapi 

w dniu 26 kwietnia 2019 r.  

 

w godz. 1300-1655 

W posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Ciołek 

2. Józef Dominiuk 

3. Jarosław Wiktor Dzienis 

4. Anna Falińska 

5. Wacław Grenda 

6. Alicja Anna Iwaniuk 

7. Małgorzata Marianna Kuliś 

8. Marek Kuskowski 

9. Marian Tadeusz Podziewski  

10. Leszek Retel 

11. Grażyna Barbara Senda 

12. Karol Szablak 

13. Wioletta Tomaszewska-Walc 

14. Marzanna Marianna Wardziejewska 

15. Stanisław Wójtowicz 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Anna Falińska poinformowała wszystkich uczestników 

sesji Rady Powiatu w Gołdapi, iż obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Anna Falińska przywitała przybyłych na Sesję Radnych 

Rady Powiatu, Burmistrza oraz gości, dyrektorów powiatowych jednostek organizacyjnych, 

kierowników służb, inspekcji i straży, pracowników Starostwa Powiatowego naczelników 

wydziałów, media, mieszkańców Powiatu Gołdapskiego otworzyła obrady VIII (8) Sesji 

Rady Powiatu /lista obecności w załączeniu – zał. nr 1 do protokołu/. 
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Ad. 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Anna Falińska przedstawiła proponowany porządek 

obrad  /porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/.  

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska poinformowała, że wpłynęły 3 rezygnację: 

Radnego Pana Marka Kuskowskiego z funkcji Przewodniczącego i członka Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi. 

Radnego Pana Stanisława Wójtowicza z funkcji członka Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Gołdapi. 

Radnego Pana Stanisława Wójtowicza z funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

Rady Powiatu w Gołdapi. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska dodała, że wpłynął również wniosek Pani Radnej 

Wioletty Tomaszewskiej –Walc w sprawie drogi 651. Przewodnicząca Rady Pani 

AnnaFalińska poinformowała, że sprawa drogi 651 jest tematem bardzo ważnym  

i problemowym dlatego też, po długim weekendzie majowym spotkamy się w tej sprawie  

na odrębnym posiedzeniu.  

 

Radna Pani Wioletta Tomaszewska-Walc odpowiedziała, że chciałaby poważnie potraktować 

sprawę jak również mieszkańców dlatego, że opinia została wypracowana 15 marca 2019 

roku. Komisja zbierała się dwa razy w tej sprawie 8 i 15 marca 2019 roku. Komisja 

jednogłośnie podjęła stanowisko w tej sprawie popierając mieszkańców. Upłynęło już sześć 

tygodni od wydania opinii a sprawa dalej nie stanęła na posiedzeniu sesji Rady Powiatu. 

Wniosek został złożony po zapoznaniu się z porządkiem dzisiejszej sesji. Nie zajęcie się 

sprawą jest lekceważeniem głosu mieszkańców oraz naruszeniem ustawy o petycjach. Radna 

Pani Wioletta Tomaszewska-Walc złożyła wniosek w sprawie wprowadzenia zmian do 

porządku obrad dotyczący projektu uchwały w sprawie petycji mieszkańców dotyczącej drogi 

Wojewódzkiej 651. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska odpowiedziała, że oczywiście zgadza się z Panią 

Radną jednak wniosek został złożony tak późno. Termin na załatwienie petycji upływa 18 

maja i zaraz po długim weekendzie Rada zajmiemy się sprawą.  

 



3 

 

Radna Pani Wioletta Tomaszewska-Walc dodała, że nie musi składać wniosków z prośbą 

rozpatrzenie nie ma takiego zapisuj. Poinformowała również, że niech rada zadecyduje czy 

wniosek formalny będzie rozpatrywany?  

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska zasięgnęła opinii mecenasa w sprawie możliwości 

wprowadzenia wniosku formalnego w sprawie wprowadzenia zmian do porządku w sprawie 

drogi 651. 

 

Radca Prawny Pan Eugeniusz Noga odpowiedział, że wniosek został złożony i musi być 

przegłosowany.  

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska zarządziła głosowanie nad wnioskiem Radnej Pani 

Wioletty – Tomaszewskiej Walc.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie petycji mieszkańców 

dotyczącej drogi wojewózkiej 651. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 1, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1)  

Wioletta Tomaszewska-Walc 

PRZECIW (12) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja Anna 

Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna Barbara 

Senda, Karol Szablak, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (2) 

Wacław Grenda, Marian Tadeusz Podziewski 

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska stwierdziła, że wniosek nie uzyskał większości 

dlatego tez będzie rozpatrywany po długim weekendzie majowym.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Anna Falińska wprowadziła zmianę do proponowanego 

porządku obrad poprzez dodanie punku 11 oraz w punkcie 13 podpunktów: d, e, f, g, h, i , j, k, 

l, m w brzemieniu: /zmieniony do porządku obrad w załączeniu –zał. nr 3 do protokołu/. 

 

11. Dokonanie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 dla Powiatu Gołdapskiego.  

 

d) Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji 

Przewodniczącego i członka Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi. 

e) Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji członka 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi. 

f) Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji członka 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady Powiatu w Gołdapi. 

g) Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyboru Przewodniczącego i członka Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi. 

h) Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyboru członka Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Powiatu w Gołdapi. 

i) Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady 

Powiatu w Gołdapi. 

j) Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady 

Powiatu w Gołdapi. 

k) Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

w Gołdapi. 

l) Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu w Gołdapi. 

m) Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia zasad wysokości diet oraz zasad 

zwrotu kosztów podróży służbowych radnych.  

 

Przyszedł Radny Pan Wacław Grenda 13.20. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska zaproponowała głosowanie blokiem? 

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek dodał, że powyższe zmiany miedzy innymi odwołanie 

wiceprzewodniczących jak również ustalenia zasad wysokości diet jest poparte wnioskiem 

grupy radnych.   
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Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska poinformowała, że powyższe wnioski wpłynęły 

dodała również, że powyższe zmiany będą przegłosowanie blokowo. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska przeszła do przegłosowania powyższego wniosku.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przegłosowanie blokowo proponowanych zmian do porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Marek Kuskowski, 

Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz 

PRZECIW (4) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel, Wioletta Tomaszewska-

Walc 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wacław Grenda 

NIEOBECNI (1) 

Marian Tadeusz Podziewski 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Anna Falińska zapytała czy są jeszcze jakieś uwagi 

do zmienionego porządku obrad? 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenia zmian do porządku obrad poprzez dodanie podpunktu 11 i w podpunkcie 13 d, 

e, f, g, h, i, j, k, l, m.  

 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Marek Kuskowski, 

Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz 

PRZECIW (4) 

Wacław Grenda, Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel, Wioletta Tomaszewska-Walc 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Wiktor Dzienis 

NIEOBECNI (1) 

Marian Tadeusz Podziewski 

 

Ad. 3.  

Przewodnicząca poinformowała, iż protokoły z VI (6) i VII (7)  Sesji Rady Powiatu został 

wyłożony do wglądu i przesłany drogą elektroniczną. Przewodnicząca zapytała, czy Radni 

mają uzupełnienia bądź sprostowania do protokołu? 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca przeszła do przegłosowania protokołów.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów z VI (6), VII (7) Sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Wacław Grenda, Alicja Anna Iwaniuk, 

Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol 

Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 
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Wójtowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Wiktor Dzienis 

NIEOBECNI (1) 

Marian Tadeusz Podziewski 

 

Ad.4 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Anna Falińska przedstawiła informację 

Przewodniczącego Rady z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Anna poinformowała, że miała stały kontakt  

z pracownikami Starostwa, a przede wszystkim Zarządem Powiatu: 

– zajmowała się sprawami bieżącymi Rady Powiatu;  

– pełniła dyżury w Starostwie Powiatowym w każdy wtorek od godz. 1500 do godz. 1600; 

– pracowała nad porządkiem obrad  dzisiejszej Sesji Rady Powiatu; 

– 5 kwietnia 2019 r. brała udział w Kiermaszu Wielkanocnym w Szkole Podstawowej  

nr 5 w Gołdapi; 

– 11 kwietnia 2019 r. brała udział w Światowy Dniu Inwalidy zorganizowany przez Związku 

Emerytów, Rencistów i Inwalidów;  

– 14 kwietnia 2019 r. brała udział Kiermasz wielkanocny – Jajeczko z rzeżuszką 

organizowany przez Dom Kultury w Gołdapi; 

– 16 kwietnia 2019 r. brała udział w uroczystym spotkaniu Wielkanocnym w Jednostce 

Wojskowej 4808 w Gołdapi. 

 

Ad. 5.  

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że w terminie  

od 29 marca 2019 roku do 26 kwietnia 2019 roku Zarząd Powiatu w Gołdapi odbył 2 

posiedzenia, na których /informacja w załączeniu- zał. nr 4 do protokołu/: 

1. Zarząd Powiatu podjął uchwały w sprawie: 

a) przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości oznaczonych 

numerami ewidencyjnymi działek : 910/10; 910/11; 910/12; 910/13; 910/14 oraz 910/28 

o łącznej powierzchni 0,0118 ha, położonych w mieście Gołdap przy ul. Ks. 

Popiełuszki. 

b) nabycia przez Powiat Gołdapski nieruchomości niezabudowanych zajętych pod drogi, 

położonych w obrębie 2 miasta Gołdap. 
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c) przyjęcia kwartalnej informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Gołdapskiego za I 

kwartał 2019 roku. 

2. Zarząd przyjął: 

 raport ze stanu sanitarno–higienicznego Powiatu Gołdapskiego za rok 2018. 

 informację z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi w roku 

2018. 

 sprawozdanie z realizacji powiatowej strategii rozwiązywania problemów społecznych 

w roku 2018. 

 sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego  

na lata 2017 – 2022. 

 sprawozdanie finansowe jednostek budżetowych powiatu za rok 2018. 

 zbiorczy bilans, rachunku zysków i strat oraz zestawienia zmian w funduszu Powiatu 

Gołdapskiego za 2018 r oraz zbiorczej informacji dodatkowej.  

3. Zarząd dokonał: 

 oceny realizacji „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych”  

w roku 2018. 

 oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 dla Powiatu Gołdapskiego. 

4. Zarząd opracował  projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) udzielenia dotacji celowej GoldMedica Sp. z o. o. na zakup sprzętu medycznego  

– defibrylator - z przeznaczeniem na oddział szpitalny prowadzony przez GoldMedica 

Sp. z o. o. w Gołdapi. 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania w 2019 

roku. 

c) zmian budżetu powiatu w roku 2019.  

 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska przedstawiła również informację 

z wykonania uchwał Rady Powiatu w Gołdapi podjętych na VII (7) Sesji. W dniu 29 marca 

2019 Rada Powiatu w Gołdapi podjęła 7 uchwał, których projekty opracował:  Specjalista ds. 

zdrowia i pomocy społecznej – 2 projekty uchwał, Sekretarz Powiatu – 1 projekt uchwały, 

Wydział Finansowy - 1 projekt uchwały, Wydziała Promocji i Rozwoju Powiatu - 1 projekt 

uchwały, Starosta Gołdapski - 1 projekt uchwały, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – 1 

projekt uchwały. Powyższe uchwały zostały przekazane Regionalnej Izbie Obrachunkowej 

oraz Wojewodzie Warmińsko – Mazurskiemu w celu poddania kontroli zgodności z prawem 
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oraz publikacji. Uchwały zostały zrealizowane zgodnie z ich treścią. Szczegółowa informacja 

dostępna jest w Biurze Rady i Zarządu Powiatu.  

 

Ad. 6. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, 

Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pani Grażyna 

Senda  poinformowała, że Komisja obradowała w dniach  23.04.2019 r. oraz  26.04.2019 roku 

komisja na posiedzeniu przyjęła 6 sprawozdań i 3 projekty uchwał na posiedzeniu Komisja 

wniosków nie wypracowała /opinia Komisji Stałej w załączeniu – zał. nr 5 do protokołu/. 

 

Ad. 7 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Gołdapi Pan Halina Karpińska przedstawiła 

raport ze stanu sanitarno–higienicznego Powiatu Gołdapskiego za rok 2018 /raportu ze stanu 

sanitarno–higienicznego Powiatu Gołdapskiego w formie prezentacji multimedialnej w załączeniu- zał. nr 6 do 

protokołu/. 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Gołdapi Pan Halina Karpińska poinformowała, 

że sprawozdanie  zostało szczegółowo omówione na posiedzeniu Zarządu jak również 

posiedzeniu Komisji Stałej Rady Powiatu. Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny  

w Gołdapi Pan Halina Karpińska poprosiła o przyjęcie raportu ze stanu sanitarno–

higienicznego Powiatu Gołdapskiego za rok 2018 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego raportu? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie raportu ze stanu sanitarno–higienicznego Powiatu Gołdapskiego za rok 2018. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, 

Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna 

Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (1) 

Marian Tadeusz Podziewski 

 

Ad. 8. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła informację z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi  

w roku 2018 /informacja  w formie prezentacji multimedialnej w załączniku – zał. nr 7 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że sprawozdanie  zostało szczegółowo omówione na posiedzeniu Zarządu jak 

również posiedzeniu Komisji Stałej Rady Powiatu. Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska poprosiła o przyjęcie informacji  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi w roku 2018. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi  

w roku 2018. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, 

Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna 

Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 
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NIEOBECNI (1) 

Marian Tadeusz Podziewski 

 

Ad. 9. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła sprawozdanie z realizacji powiatowej strategii rozwiązywania problemów 

społecznych w roku 2018 /sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej w załączniku  

– zał. nr 8 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że sprawozdanie  zostało szczegółowo omówione na posiedzeniu Zarządu jak 

również posiedzeniu Komisji Stałej Rady Powiatu. Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska poprosiła o przyjęcie sprawozdania  

z realizacji powiatowej strategii rozwiązywania problemów społecznych w roku 2018. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego sprawozdania?  

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji powiatowej strategii rozwiązywania problemów 

społecznych w roku 2018. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, 

Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna 

Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (1) 

Marian Tadeusz Podziewski 
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Ad. 10. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła dokonanie oceny realizacji „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych” w roku 2018 /informację  w formie prezentacji multimedialnej w załączeniu - zał. nr 

9 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że sprawozdanie  zostało szczegółowo omówione na posiedzeniu Zarządu  

jak również posiedzeniu Komisji Stałej Rady Powiatu. Dyrektor Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska poprosiła o przyjęcie dokonanej 

oceny realizacji „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych”  

w roku 2018. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji ? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Dokonanie oceny realizacji „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych” w roku 2018. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, 

Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna 

Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (1) 

Marian Tadeusz Podziewski 

 

Ad. 11. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska  
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przedstawiła dokonanie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 dla Powiatu 

Gołdapskiego /oceny zasobów pomocy społecznej w załączeniu – zał. nr 10 do protokołu/ 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że sprawozdanie  zostało szczegółowo omówione na posiedzeniu Zarządu jak 

również posiedzeniu Komisji Stałej Rady Powiatu. Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska poprosiła o przyjęcie dokonania oceny 

zasobów pomocy społecznej za rok 2018 dla Powiatu Gołdapskiego. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji ? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Dokonanie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 dla Powiatu Gołdapskiego.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, 

Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna 

Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (1) 

Marian Tadeusz Podziewski 

 

Ad. 12. 

Specjalista ds. Zdrowia i Pomocy Społecznej Pani Magdalena Mackiewicz przedstawiła 

sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 

2017 – 2022 /sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej  w załączeniu - zał. nr 11 do protokołu/. 

Specjalista ds. Zdrowia i Pomocy Społecznej Pani Magdalena Mackiewicz poinformowała,  

że sprawozdanie zostało szczegółowo omówione na posiedzeniu Zarządu jak również 

posiedzeniu Komisji Stałej Rady Powiatu. Specjalista ds. Zdrowia i Pomocy Społecznej Pani 
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Magdalena Mackiewicz poprosiła o przyjęcie sprawozdania z realizacji Powiatowego 

Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2017 – 2022 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 

2017 – 2022. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, 

Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna 

Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (1) 

Marian Tadeusz Podziewski 

 

Ad. 13a  

Specjalista ds. zdrowia i pomocy społecznej Pani Magdalena Mackiewicz przedstawiła 

uchwałę Rady Powiatu w sprawie udzielenia dotacji celowej GoldMedica Sp. z o. o. na 

zakup sprzętu medycznego – defibrylator - z przeznaczeniem na oddział szpitalny 

prowadzony przez GoldMedica Sp. z o. o. w Gołdapi /uchwała Rady Powiatu w załączeniu – zał. nr 

12 do protokołu/. 

Specjalista ds. Zdrowia i Pomocy Społecznej Pani Magdalena Mackiewicz poinformowała,  

że zgodnie z zapisami umowy nr OPR.1.2019 zawartej między Gminą Gołdap a Powiatem 

Gołdapskim o udzielenie dotacji celowej, Powiat Gołdapski zobowiązany jest do przekazania 

środków finansowych na rzecz GoldMedica Sp. z o. o., która wydatkuje je na wskazany cel.  

Udziela się pomocy finansowej GoldMedica Sp. z o. o. w formie dotacji celowej  
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na zakup sprzętu medycznego – defibrylator - z przeznaczeniem na oddział prowadzony przez 

GoldMedica sp. z o.o. w Gołdapi. Wysokość przedmiotowej dotacji wynosi 25 238,60 zł. 

Szczegółowe zasady udzielenia pomocy zostaną określone w umowie zawartej pomiędzy 

Powiatem Gołdapskim a GoldMedica Sp. z o. o. w Gołdapi. 

  

Przewodnicząca zapytała czy są jeszcze pytania do przedstawionej uchwały Rady Powiatu? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji celowej GoldMedica Sp. z o. o. na zakup sprzętu medycznego – 

defibrylator - z przeznaczeniem na oddział szpitalny prowadzony przez GoldMedica Sp. z o. 

o. w Gołdapi. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, 

Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna 

Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (1) 

Marian Tadeusz Podziewski 

 

Ad. 13b  

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie określenia 

zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na zadania w 2019 roku /uchwała Rady Powiatu w załączeniu – zał. nr 13 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że po analizie zgłoszonych zapotrzebowań i składanych na bieżąco wniosków 

oraz pozytywnej opinii Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych, proponuje 
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się przesunąć środki PFRON pomiędzy zadaniami z zakresu rehabilitacji społecznej.  

W związku z mniejszym zainteresowaniem dotyczącym dofinansowania likwidacji  barier 

technicznych proponuje się kwotę 4.076,90 zł przeznaczyć na dofinansowanie likwidacji 

barier w komunikowaniu się dla osób niepełnosprawnych. Podział środków finansowych 

PFRON na powyższe zadania jest uzasadniony potrzebami wnioskodawców oraz wynika  

z racjonalnego gospodarowania środkami. W związku z powyższym, podjęcie niniejszej 

uchwały jest zasadne. 

 

Przewodnicząca zapytała czy są jeszcze pytania do przedstawionej uchwały Rady Powiatu? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania w 2019 roku. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, 

Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna 

Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (1) 

Marian Tadeusz Podziewski 

 

Ad. 13 c  

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego w roku 2019 rok /uchwała Rady Powiatu w załączeniu – zał. nr 

14 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że projekt uchwały był 

szczegółowo omawiany na posiedzeniu Zarządu jak również posiedzeniu Komisji Stałej Rady 
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Powiatu. Dodała również, że plan wydatków budżetu powiatu zwiększa się per saldo o kwotę 

77 801,60  zł. Plan dochodów zwiększa się o kwotę 77 801,60 zł  i po zmianach wynosi 

44 137 765,88 zł. Plan wydatków zwiększa się o kwotę 77 801,60 zł  i po zmianach wynosi 

47 641 144,88 zł. Deficyt budżetu powiatu nie ulega zmianie i wynosi 3 503 379,00 zł. 

Przychody budżetu nie ulegają zmianie i wynoszą 3 503 379,00 zł. Rozchody 0,00 zł. 

 

Przewodnicząca zapytała czy są jeszcze pytania do przedstawionej uchwały Rady Powiatu? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego w roku 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, 

Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna 

Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (1) 

Marian Tadeusz Podziewski 

 

Ad. 13 d 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Przewodniczącego i członka Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Gołdapi /uchwała Rady Powiatu w załączeniu – zał. nr 15 do protokołu/. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska poinformowała, że przyjmuje się rezygnację Pana 

Marka Kuskowskiego z funkcji Przewodniczącego i członka Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Gołdapi. 
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Radny Pan Marek Kuskowski podziękował za zaufanie jakim został obdarzony przez Radę 

podziękował również członkom komisji za owocną i merytoryczną prace.  

 

Przewodnicząca zapytała czy są jeszcze pytania do przedstawionej uchwały Rady Powiatu? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Przewodniczącego i członka Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Gołdapi. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna 

Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta 

Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

PRZECIW (1) 

Wacław Grenda 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Wiktor Dzienis 

NIEOBECNI (1) 

Marian Tadeusz Podziewski 

 

Radny Pan Marek Kuskowski podziękował za uszanowanie decyzji i przyjęcie rezygnacji.  

 

Ad. 13e 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji członka Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Gołdapi /uchwała Rady Powiatu w załączeniu – zał. nr 16  do protokołu/. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska poinformowała, że przyjmuje się rezygnację Pana 

Stanisława Wójtowicza z funkcji członka Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi. 



19 

 

 

Radny Pan Stanisław Wójtowicz podziękował wszystkim za współpracę.  

 

Przewodnicząca zapytała czy są jeszcze pytania do przedstawionej uchwały Rady Powiatu? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji członka Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja Anna 

Iwaniuk, Marek Kuskowski, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-

Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wacław Grenda, Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel 

NIEOBECNI (1) 

Marian Tadeusz Podziewski 

 

Ad. 13f 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady 

Powiatu w Gołdapi /uchwała Rady Powiatu w załączeniu – zał. nr 17  do protokołu/. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska poinformowała, że przyjmuje się rezygnację  

Pana Stanisława Wójtowicza z funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady 

Powiatu w Gołdapi. 

 

Przewodnicząca zapytała czy są jeszcze pytania do przedstawionej uchwały Rady Powiatu? 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Powiatu w Gołdapi. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja Anna 

Iwaniuk, Marek Kuskowski, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-

Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wacław Grenda, Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel 

NIEOBECNI (1) 

Marian Tadeusz Podziewski 

 

Ad. 13g 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

wyboru Przewodniczącego i członka Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi /uchwała 

Rady Powiatu w załączeniu – zał. nr 18  do protokołu/. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska poprosiła o zgłaszanie kandydatów do prac  

w Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi. 

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek zaproponował na członka Komisji Rewizyjnej  Radnego 

Pana Karola Szablaka, który dał się poznać jako skuteczny radny pracował 12 lat jako radny 

gminny, pracował również w składzie Zarządu i  jest to bardzo dobra kandydatura do tej 

komisji.  

 

Radny Pan Karol Szablak wyraził zgodę.  
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Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek zaproponował na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  

Radnego Pana Józefa Dominiuka, jako wieloletni radny Rady Miejskiej dał się poznać jako 

społecznik bardzo dbający o sprawy ludzi, zdeterminowanie i odważnie artykułuje swoje 

oczekiwania wobec nas wszystkich i jest najlepszym kandydatem na stanowisko 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.   

 

Radny Pan Józef Dominiuk  wyraził zgodę. 

 

Przewodniczącą Rady Pani Anna Falińska przeszła do przegłosowania kandydatury Radnego 

Pana  Karola Szablaka.  

 

Rada Powiatu 10 głosami za, 4 głosami przeciw przy 1 osobie nieobecnej przyjęła 

kandydaturę Radnego Karola Szablaka na członka Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczącą Rady Pani Anna Falińska przeszła do przegłosowania kandydatury Radnego 

Pana  Józefa Dominiuka.   

  

Rada Powiatu 10 głosami za, 2 głosami wstrzymującymi przy 2 głosach przeciw przy  

1 osobie nieobecnej przyjęła kandydaturę Radnego Józefa Dominuka  na przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej.  

 

Radny Pan Marek Kuskowski pogratulował  dla nowego składu Komisji rewizyjnej i życzył 

owocnej pracy.  

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska poinformowała, iż wybrano Radnego Pana Józefa 

Dominiuka na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi. 

W uchwale Nr II/9/2018 Rady Powiatu w Gołdapi z dnia 7 grudnia 2018 roku w sprawie 

powołania komisji Rewizyjnej § 1 otrzymuje brzemiennie: „§ 1 Powołuje się Komisję 

Rewizyjną w składzie: 1. Józef Dominiuk – przewodniczący, 2. Wioletta Tomaszewska-Walc 

– z-ca przewodniczącego, 3. Karol Szablak - członek . Szczegółowy zakres i przedmiot 

działania Komisji Rewizyjnej określa Statut Powiatu Gołdapskiego.”  

 

Przewodnicząca zapytała czy są jeszcze pytania do przedstawionej uchwały Rady Powiatu? 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru Przewodniczącego i członka Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja Anna 

Iwaniuk, Marek Kuskowski, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

PRZECIW (2) 

Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wacław Grenda, Wioletta Tomaszewska-Walc 

NIEOBECNI (1) 

Marian Tadeusz Podziewski 

 

Ad. 13h 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

wyboru członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Gołdapi /uchwała Rady 

Powiatu w załączeniu – zał. nr 19  do protokołu/. 

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek zaproponował na członka Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Radnego Pana Karola Szablaka argumentacja jest podobna do poprzednio  

przedstawionej. 

 

Radny Pan Karol Szablak wyraził zgodę.  

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska poinformowała, że wybierano Radnego Pana 

Karola Szablaka na członka Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Gołdapi.  

W uchwale Nr II/10/2018 Rady Powiatu w Gołdapi z dnia 7 grudnia 2018 roku w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  i § 1 otrzymuje brzemiennie: „§ 1 Powołuje 
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się Komisję Skarg, Wniosków i Petycji  w składzie: 1. Wioletta Tomaszewska-Walc – 

przewodniczący, 2. Marek Kuskowski – z-ca przewodniczącego, 3. Karol Szablak – członek. 

Szczegółowy zakres i przedmiot działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji określa Statut 

Powiatu Gołdapskiego.”  

 

Przewodnicząca zapytała czy są jeszcze pytania do przedstawionej uchwały Rady Powiatu? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Gołdapi. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Marek Kuskowski, 

Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz 

PRZECIW (3) 

Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel, Wioletta Tomaszewska-Walc 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Wacław Grenda 

NIEOBECNI (1) 

Marian Tadeusz Podziewski 

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska poinformowała, że w celu przeprowadzenia 

dalszych czynności należy dokonać wyboru Komisji Skrutacyjnej. Proponuję, żeby Komisja 

Skrutacyjna liczyła 3 osoby. Informuję również, że osoby kandydujące nie mogą wchodzić w 

skład Komisji.  

 

Proszę o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 

 



24 

 

Starosta Pani Marzenka Wardziejewska do komisji skrutacyjnej zgłosiła Wicestarostę Pana 

Andrzeja Ciołka.  

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej.  

 

Wicestarostę Pan Andrzej Ciołek zgłosił Radnego Pana Marka Kuskowskiego oraz Radnego 

Pana Karola Szablaka.  

 

Radny Pan Marek Kuskowski wyraził zgodę na pracę w Komisji skrutacyjnej.  

 

Radny Pan Karol Szablak wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej.  

 

Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszonych zostało 3 kandydatów: 

Andrzeja Ciołka  

Marka Kuskowskiego  

Karola Szablaka  

 

Przewodnicząca  Rady Pani Anna Falińska przeszła do przegłosowania składu  komisji 

skrutacyjnej.  

 

Rada Powiatu 14 głosami za przy 1 osobie nieobecnej przegłosowała skład Komisji 

Skrutacyjnej. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska złożyła wniosek, aby powołana Komisja 

Skrutacyjna przeprowadziła wszystkie dzisiejsze głosowania.  

 

Przewodnicząca  Rady Pani Anna Falińska przeszła do przegłosowania przedmiotowego 

wniosku.  

 

Stwierdzam, że Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła wniosek, iż Komisja Skrutacyjna 

zostanie powołana do przeprowadzenia wszystkich dzisiejszych wyborów.  

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska  ogłosiła 5 min. przerwę w celu ukonstytuowania 

się Komisji Skrutacyjnej. 
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Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił ukonstytuowaną Komisję 

Skrutacyjną w składzie: 

Andrzej Ciołek   – przewodniczący 

Marek Kuskowski – członek 

Karol Szablak  – członek /lista kandydatów do Komisji Skrutacyjnej wraz z pełnioną funkcją w załączeniu – 

zał. nr 20/. 

 

Ad. 13i 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Gołdapi /uchwała Rady Powiatu w załączeniu – 

zał. nr 21  do protokołu/. 

 

Przewodniczący Komisja Skrutacyjnej Pan Andrzej Ciołek wyjaśnił zasady głosowania. 

Radny głosuje poprzez postawienie znaku "x" w kratce pod wyrazem "za" opowiadając się  

w ten sposób za odwołaniem wiceprzewodniczącego, lub w kratce pod wyrazem "przeciw", 

opowiadając się w ten sposób przeciwko odwołaniu wiceprzewodniczącego  oraz w kratce 

pod wyrazem „wstrzymał się”, który nie wpływa na wynik głosowania. Należy postawić znak 

x w zależności od decyzji głosującego. Nie postawienie znaku x przy żadnym słowie lub przy 

więcej niż jednym słowie oznacza głos „nieważny”. Karty wyjęte z urny niesporządzone 

przez Komisję Skrutacyjną są kartami nieważnymi. Kart przedartych Komisja Skrutacyjna nie 

bierze pod uwagę. 

 

Radna Pani Małgorzata Kuliś pogratulowała pomysłodawcy, żeby z dwóch 

wiceprzewodniczących wytypować jednego, spowodowane zapewne było to oszczędnościami  

i te oszczędności pojawią się na przestrzeni kolejnych lat. Dodała również, że jak najbardziej 

jest za takim rozwiązaniem. Radna Pani Małgorzata Kuliś poprosiła o odczytanie wniosku 

odnośnie odwołanie wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska poinformowała, że na  podstawie przyjętych zmian 

do Statutu Powiatu Gołdapskiego w § 1 ust.1 Uchwały Nr V/31/2019 Rady Powiatu  

w Gołdapi z dnia 27 lutego 2019r. w sprawie zmiany Statutu Powiatu Gołdapskiego 

wnioskujemy o odwołanie Wiceprzewodniczących Rady i powołanie jednego 

Wiceprzewodniczącego zgodnie z zapisem w statucie  



26 

 

Radna Pani Małgorzata Kuliś zapytała czy nie można by było przeprowadzić  głosowania, 

żeby pozostał jeden z obecnych dwóch wiceprzewodniczących. Jeżeli jest to zgodnie  

z prawem. Czy należy zgodnie z procedurą odwołać dwóch i powołać nowego? 

Radca Prawny Pan Eugeniusz Noga poinformował, że został złożony wniosek i powinien 

zostać przegłosowany.  

 

Radny Pan Wacław Grenda dodał, że było by to bardzo proste rozwiązanie żeby jeden  

z wiceprzewodniczących zrezygnował i został jeden. Chyba, że Pan Wicestarosta rozdaje inne 

klocki? My radni nie zgadzamy się z taka metodą wyborów. Te punkty, które zostały 

wniesione na dzisiejszej sesji nie powinny być dodatkowe to nie jest po ludzku załatwiona 

sprawa. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska poinformowała, że wszelkie zmiany które zostały 

wprowadzone na dzisiejszej sesji są wprowadzone zgodnie ze zmianami statutu, które 

wcześniej Państwo przegłosowali.  

 

Radna Pan Małgorzata Kuliś zwróciła się z prośbą do Pani Przewodniczącej, żeby prowadziła 

posiedzenie  zgodnie z punktacją i zwracała  uwagę kto prosi o głoś. Dodała również, że Pani 

Przewodnicząca brnie zbyt daleko, jak najbardziej trzeba zrealizować ten wniosek ale nie ma 

uzasadnienia jaki jest powodu odwołania. Gdyby nie było wniosku to można było by 

procedować rozwiązanie rezygnacji jedno z wiceprzewodniczących ale, że już jest wniosek to 

trzeba go realizować.   

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek stwierdził,  iż proponowaliśmy Pani rozwiązanie i niestety 

nie było akceptacji z Pani strony. Chciał bym Państwa bardzo przeprosić a w rękach Pana  

Wacława Grendy jesteśmy klockami, ja wypraszam sobie tego typu stwierdzenia. Jesteśmy 

Radnymi i mamy prawo do podejmowania decyzji.  

 

Radna Pani Małgorzata Kuliś odpowiedziała, że rzeczywiście taka sytuacja miała miejsce ale 

nie podpisała tego, bo nie było uzasadnienia. Wiadomym jest to, że chodzi tu o to żeby 

powołać wiceprzewodniczącego ze swojej koalicji. Dlaczego ja się tak doszukuje 

uzasadnienia bo to jest jedyny argument nad którym można by było dzisiaj nie dyskutować. 

Skoro Państwo daliście nam mandat zaufania 23 listopada 2018 r. to ja bym chciała wiedzieć 
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co się stało że straciliście Państwo zaufanie, a ja przedstawiam inną formę zmiany 

wiceprzewodniczącego.  

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek odpowiedział, że podjęliśmy próbę negocjacji z Państwem 

ale niestety nasze propozycję nie znalazły akceptacji bądź tez uzasadnienia dlatego też 

pojawiło się dzisiejsze rozstrzygnięcie po uprawomocnieniu statutu. Dzisiaj uzasadnienie jest 

prawomocne, a Statut Powiatu Gołdapskiego zatwierdzony przez Pana Wojewodę  

i opublikowany w dzienniku Urzędowy Województwa Warmiński-Mazurskiego  i to jest 

podstawa do zmian personalnych.  

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska dodała, że powodem stanu rzeczy jest tylko  

i wyłącznie statut.  

 

Przewodniczący Komisji statutowej wyczytywał kolejno Radnych, którzy w wyznaczonym  

do głosowania miejscu dokonali wyboru a następnie wrzucali karty do urny. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska ogłosiła 5 min. przerwy w celu policzenia głosów  

i podania wyników głosowania. 

 

Po przerwie Przewodniczący Komisji skrutacyjnej Pan Andrzej Ciołek  stwierdził, że wniosek 

w sprawie odwołania wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Gołdapi  Pani Małgorzaty 

Marianny Kuliś  uzyskał bezwzględną liczbę głosów i w związku z tym wiceprzewodnicząca 

została odwołana /protokół komisji skrutacyjnej w załączeniu– zał. nr 21  do protokół/. 

 

Ad. 13 j 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Gołdapi /uchwała Rady Powiatu w załączeniu – 

zał. nr 22  do protokołu/. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Andrzej Ciołek wyjaśnił zasady głosowania. 

Radny głosuje poprzez postawienie znaku "x" w kratce pod wyrazem "za" opowiadając się w 

ten sposób za odwołaniem wiceprzewodniczącego, lub w kratce pod wyrazem "przeciw", 

opowiadając się w ten sposób przeciwko odwołaniu wiceprzewodniczącego  oraz w kratce 

pod wyrazem „wstrzymał się”, który nie wpływa na wynik głosowania. Należy postawić znak 

x w zależności od decyzji głosującego. Nie postawienie znaku x przy żadnym słowie lub przy 
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więcej niż jednym słowie oznacza głos „nieważny”. Karty wyjęte z urny niesporządzone 

przez Komisję Skrutacyjną są kartami nieważnymi. Kart przedartych Komisja Skrutacyjna nie 

bierze pod uwagę. 

 

Przewodniczący Komisji  wyczytywał kolejno Radnych, którzy w wyznaczonym  

do głosowania miejscu dokonali wyboru a następnie wrzucali karty do urny. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska ogłosiła 5 min. przerwy w celu policzenia głosów  

i podania wyników głosowania. 

 

Po przerwie Przewodniczący Komisji skrutacyjnej Pan Andrzej Ciołek  stwierdził, że wniosek 

w sprawie odwołania wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Gołdapi  Pana Leszka Retela 

uzyskał bezwzględna liczbę głosów i w związku z tym wiceprzewodniczący został odwołany 

/protokół komisji skrutacyjnej w załączeniu– zał. nr 23  do protokół/. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska podziękowała dla wiceprzewodniczących  

za dotychczasową prace. Przeszła do kolejnego podpunktu obrad.  

 

Ad. 13k 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Gołdapi /uchwała Rady Powiatu w załączeniu – 

zał. nr 24  do protokołu/. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska zgłosiła Radną Panią Alicję Annę Iwaniuk  

na Wiceprzewodniczącą Rady. Argumentowała iż, Pani Alicja Anna Iwaniuk jest wieloletnią 

radną od czterech kadencji. Zastępowała w ostatniej kadencji Pana Przewodniczącego i robiła 

to bardzo dobrze, jest osobą, która godnie będzie reprezentowała to stanowisko.   

 

Radna Pani Alicja Anna Iwaniuk wyraziła zgodę.  

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska poinformowała, że innych kandydatów  

nie zgłoszono ogłosiła 5 min. przerwy w celu przygotowania kart do głosowania.  

 

Przewodniczący Komisja Skrutacyjnej Pan Andrzej Ciołek wyjaśnił zasady głosowania: 

Każdy Radny otrzyma kartę do głosowania, na której znajduje się 1 nazwisko. Wybieramy 

jednego kandydata w związku z czym oddajemy 1 głos. Należy postawić znak x przy słowie 
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„za”, „przeciw” lub „wstrzymał się” w zależności od decyzji głosującego, przy nazwisku 

wybranego kandydata. Nie postawienie znaku x przy żadnym słowie lub przy więcej niż 

jednym słowie oznacza głos „nieważny”. Głosowanie jest tajne. Wiceprzewodniczący Rady 

zostanie wybrany bezwzględną większością głosów. Radni głosują na kartach opatrzonych 

pieczęcią Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji  wyczytywał kolejno Radnych, którzy w wyznaczonym  

do głosowania miejscu dokonali wyboru a następnie wrzucali karty do urny. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska ogłosiła 5 min. przerwy w celu policzenia głosów  

i podania wyników głosowania. 

 

Po przerwie Przewodniczący Komisji skrutacyjnej Pan Andrzej Ciołek  poinformował,  

że w związku z wynikiem głosowania Pani Alicja Anna Iwaniuk otrzymała bezwzględną 

większość głosów, wybrana została na Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu w Gołdapi V 

kadencji /protokół komisji skrutacyjnej w załączeniu– zał. nr 25  do protokół/. 

 

Przewodnicząca Pani Anna Falińska pogratulowała Pani Alicji Annie Iwaniuk za objęcie 

funkcji Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu w Gołdapi.  

 

Ad. 13l 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

wyboru członka Zarządu Powiatu w Gołdapi /uchwała Rady Powiatu w załączeniu – zał. nr 26 do 

protokołu/. 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska zgłosiła Radnego Pana Stanisława Wójtowicza  

na członka Zarządu Powiatu w Gołdapi. Argumentowała iż, jest to czteroletni Radny Gminny 

był wiceprzewodniczącym Komisji Rolnictwa. Reprezentuje część wiejską Gminy Banie 

Mazurskie i Dubeninki i powinien znaleźć się w naszym Zarządzie jego atutem jest również 

to, że jest osobą  odważną rozsądną oraz  lojalną. 

 

Radny Pana  Stanisław Wójtowicz wyraził zgodę . 

 

Radna Pani Małgorzat Kuliś odniosła się do wypowiedzi Pani Starosty pytając co znaczy 

według niej słowo lojalność? 
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Starosta Pani Marzanna Wardziejewska odpowiedziała, że  lojalność to jest zachowywanie  

się fair wobec grupy którą się reprezentuje. Dodała, że to jest ważna cecha ponieważ zawsze 

można na takiego człowieka liczyć.  

 

Radna Pan Małgorzata Kuliś odpowiedziała, że jest to postepowanie zgodnie z której grupy 

się kandyduje i którą grupę się reprezentuję.  

 

Radny Pan Wacław Grenda odniósł się do wypowiedzieć na temat lojalności Pana Stanisława 

Wójtowicza przypominając o tym, że Pan Stanisław podpisał lojalkę w naszym ugrupowaniu  

i przeniósł się na inny front i na takiego człowieka nie można liczyć. Dodał również,  

że najlepiej to się trzymać z dala od takich osób, którzy sprzedają się i działają na innych 

zasadach dlatego lojalność Pana Wójtowicz jest nie za bardzo.  

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska dodała, że zna Pana Wójtowicz od pięciu lat i zawsze 

mogła na niego liczyć. Bardzo dobrze sprawował swój mandat radnego i to jest bardzo istotna 

cecha. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska poinformowała, że innych kandydatów  

nie zgłoszono ogłosiła 5 min. przerwy w celu przygotowania kart do głosowania. 

 

Przewodniczący Komisja Skrutacyjnej Pan Andrzej Ciołek wyjaśnił zasady głosowania. 

Każdy Radny otrzyma kartę do głosowania, na której znajdują się 1 nazwisko. Należy 

postawić znak x przy słowie „za”, „przeciw” lub „wstrzymał się” w zależności od decyzji 

głosującego przy nazwisku. Nie postawienie znaku x przy żadnym słowie lub przy więcej niż 

jednym słowie oznacza głos „nieważny”. Głosowanie jest tajne. Członek Zarządu zostanie 

wybrany zwykłą większością głosów. Radni głosują na kartach opatrzonych pieczęcią Rady 

Powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji wyczytywał kolejno Radnych, którzy w wyznaczonym  

do głosowania miejscu dokonali wyboru a następnie wrzucali karty do urny. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska ogłosiła 5 min. przerwy w celu policzenia głosów  

i podania wyników głosowania. 
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Po przerwie Przewodniczący Komisji skrutacyjnej Pan Andrzej Ciołek  poinformował,  

że w związku z tym, że Pan Stanisław Wójtowicz otrzymał zwykłą większość głosów, 

wybrany został na Członka Zarządu Powiatu w Gołdapi V kadencji /protokół komisji skrutacyjnej 

w załączeniu– zał. nr 27  do protokół/. 

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska pogratulowała i przywitała Pana Stanisława 

Wójtowicza w składzie Zarządu Powiatu.  

 

Radny Pan Stanisław Wójtowicz podziękował dodając, że nie zawiedzie Państwa Radnych.  

 

Ad. 13m 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych /uchwała Rady 

Powiatu w załączeniu – zał. nr 28  do protokołu/. 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek przytoczył wszelkie trudności, które były spowodowane  

od samego początku kadencji ciężko było się wybrać i zachęcić Państwa do pracy. Powyższe 

diety, które Państwu są proponowane są dietami dostosowanymi do poświęconej ilości pracy   

Rady Powiatu. Dodał również, że powyższe dostosowanie diet spowoduje oszczędności.  

 

Wyszedł Radny Pan Jarosław Dzienis godzina 15.59 

 

Radna Pani Małgorzata Kuliś dodała skoro Pan Radny Andrzej Ciołek króluje na całej sesji. 

Podsumowując mówił Pan, że powyższe diety wskazują oszczędność. Jaka to jest kwota 

zapytała?  

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek odpowiedział, że na chwilę obecna proponowała kwota  

jest mniejsza o 450 zł w skali miesiąca.  

 

Radna Pani Wioletta Tomaszewska-Walc odniosła się do diety proponowanej  

Przewodniczącej Rady, która w projekcie uchwały wynosi 1900,00 zł natomiast maksymalna 

dieta w Powiecie poniżej 60 tysięcy mieszkańców powinna wynosić 1878,89 zł. Czyli na 

chwilę obecną w projekcie uchwały jest wyższa dieta od maksymalnej jaka przysługuje. 

Dodała również, że powyższa dieta nie jest zgodna z przepisami ustawy.  
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Radny Pan Wacław Grenda poprosił, żeby odstąpić od tego punktu i zostawić go do następnej 

sesji ponieważ te sprawy nie są dograne. Zaproponował, żeby odłożyć ten punkt na kolejną 

sesję.  

 

Radna Pani Wioletta Tomaszewska-Walc poinformowała, że ma zastrzeżenia co do zapisu,  

że dla Radnego, który jest członkiem trzech komisji  przysługuję  dieta w kwocie 950,00 zł  

a art. 17 ustawy o samorządzie powiatowym mówi, że radny pobiera diety z tytułu 

członkostwa w nie więcej niż dwóch komisjach. 

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek złożył wniosek formalny o zmniejszenie diety  

dla Przewodniczącej Rady z kwoty 1900,00 zł na kwotę 1878,00 zł.  

 

Radny Pan Leszek Retel odniósł się do proponowanych diet dodając, że  jeżeli chodzi o diety  

to nam słabiej pracującym nie ma problemu można było przyznać symboliczna złotówkę. 

Oświadczył:  Ja bym chciał się zrzec tej diety na poczet naszego szpitala, mam nadzieję,  

że nie będziecie potrącać mi za nieobecności bo niestety będzie potrącać naszemu szpitalowi. 

Po drugie chciałbym od następnego miesiąca pytać naszych Radnych co zrobili żeby 

zapracować na te sumy i ja będę podawał w tym samym okresie co zrobiłem na rzecz naszego 

Powiatu.  

 

Radny Pan Marek Kuskowski powiedział, że miał przyjemność i zaszczyt pracować  

w 3 komisjach. Odniósł się do wypowiedzi Pana Wacława Grendy i zapewnił  iż, w obu 

komisjach  jest co robić.  

 

Radny Pan Wacław Grenda złożył wniosek o zdjęcie z porządku punktu dotyczącego 

ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych.  

 

Przewodniczącą Rady Pani Anna Falińska przeszła do przegłosowania wniosek o zdjęcie  

z porządku punktu dotyczącego ustalenia wysokości diet. 

 

Przewodniczącą Rady Pani Anna Falińska poinformowała, że w związku z problemem 

technicznym w systemie zarządza reasumpcję głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

zdjęcie z porządku punktu dotyczącego ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych radnych. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel, Wioletta Tomaszewska-Walc, Wacław Grenda 

PRZECIW (9) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Marek Kuskowski, 

Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz 

NIEOBECNI (2) 

Marian Tadeusz Podziewski, Jarosław Wiktor Dzienis 

 

Przewodnicząca Pani Anna Falińska zapytała czy kwota jest zgodna i jest zabezpieczona  

w budżecie? 

 

Skarbnik Pani Bożena Radzewicz odpowiedziała, że budżet nie został zwiększony w tym 

zakresie.  

 

Przewodnicząca Pani  Anna Falińska przeszła do przegłosowania wniosku formalnego 

złożonego przez Wicestarostę Pana Andrzeja Ciołka zmianę proponowanej diety dla 

Przewodniczącej Rady z kwoty 1900,00 zł na kwotę 1878,00 zł  

 

Głosowano w sprawie: 

zmniejszenie diety dla Przewodniczącego Rady z kwoty 1900,00 zł na kwotę 1878,00 zł  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
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Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Marek Kuskowski, 

Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz 

PRZECIW (3) 

Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel, Wioletta Tomaszewska-Walc  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wacław Grenda 

NIEOBECNI (2) 

Marian Tadeusz Podziewski, Jarosław Wiktor Dzienis 

 

Przewodnicząca Przeszła do przegłosowania poprawionej uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych.  

 

Radna Pani Wioletta Tomaszewska-Walc poinformowała, że ma zastrzeżenie co do zapisu, że 

dla Radnego, który jest członkiem w trzech komisjach  przysługuje  dieta w kwocie 950,00 zł. 

 

Radca Prawny Pan Eugeniusz Noga odpowiedział, że w projekcie uchwały przewiduje się 

diety ryczałtowe, a nie za udział w komisjach.  

 

Radny Pan Wacław Grenda dodał, że sugestie rady nie są brane pod uwagę i jest to nie 

przemyślane i nie dograne i jest to bardzo przykre. Dodał: Panie Ciołek nie przemyślał  

Pan tego.  

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek dodał, że jeżeli wkradł się błąd w diecie dla Pani 

Przewodniczącej, to błądzić jest rzeczą ludzki chciał by zauważyć, że współtwórcą 

powyższego projektu było ośmiu radnych dlatego też prosiłby mu nie przepisywać autorstwa 

przedmiotowej uchwały.   

 

Radna Pani Małgorzata Kuliś dodała, że za 100 zł dla zwykłego radnego jest jak najbardziej 

za, jednak jest to zbyt mało żeby mogła przekazać to swojej fundacji.  Dodała również, że nie 

zgadza się z kwotami, które są wskazane powyżej dlatego też będzie przeciw.  

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Marek Kuskowski, 

Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz 

PRZECIW (4) 

Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel, Wioletta Tomaszewska-Walc, Wacław Grenda 

NIEOBECNI (2) 

Marian Tadeusz Podziewski, Jarosław Wiktor Dzienis 

 

Ad. 14 

Interpelacji Radnych nie zgłoszono. 

  

Ad. 15     

Radny Pan Wacław Grenda poinformował, że  na poprzedniej sesji złożył wniosek  

o zainstalowanie rejestratorów czasu pracy w Starostwie otrzymał odpowiedz, że Starostwo 

pracuje bardzo solidnie i takiej potrzeby nie ma, żeby coś takiego  zamontować. 12 marca 

2019 roku byliśmy umówienie z Panią Starostą na wyjazd na drogi, żebyśmy mogli zobaczyć 

jak one wyglądają na godzinę 9.00. Stawiłem się o tej godzinie na parkingu, przyjechał  

Pan Wicestarosta o godzinie 9.00 i zaczynamy rozmawiać na ten temat a Pan Starosta mówi, 

że on poprzedniego dnia pracował dłużej. Regulamin jest dla wszystkich jednakowy więc 

zaszedłem jeszcze dla pewności sprawdzić listę obecności czy rzeczywiście Pan Starosta 

wpisał sobie spóźnienie oczywiście w żadnych wypadku lista obecności została podpisana,  

że wszystko jest w porządku poza tym Pani Starosto uważam, że bierze Pani na siebie zbyt 

wielką odpowiedzialność do pilnowania tych ludzi, którzy spóźniają się notorycznie do pracy 

i wreszcie trzeba wyciągnąć wnioski służbowe co do tych ludzi nie będę teraz mówił kto, 

więcej razy spóźnia się do pracy bo wiedzą wszyscy doskonale. Więc uważam, że dyscyplina 

pracy nie tylko przeze mnie oceniania ale również przez mieszkańców jest zła. Jest zła 

dyscyplina pracy i nie są przestrzegane godziny pracy. Wychodzi się proszę Państwa  

bez wpisywania bo oczywiście nie ma książki wyjścia dla Zarządu jest lista wychodzenia,  

ale tylko dla zwykłych pracowników a dla członków Zarządu nie ma  więc wychodzi  
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się na obiadki w godzina pracy wychodzi się w indywidulanych sprawach, tak że tą sprawę 

trzeba wyjaśnić. Jestem człowiekiem, który jest zawsze punktualny wyjątkowo dzisiaj  

się spóźniłem ale miałem  inne sprawy do załatwienia, ale tak mnie wychowano, że za 

godziny pracy za które mam mieć wynagrodzenie trzeba je przepracować od deski do deski  

i być dyspozycyjnym w każdej godzinie pracy.  

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska zapytała, czy wskazując spóźnienia chodzi Panu 

Radnemu o prace urzędników, czy dyrektorów jednostek czy Zarządu poprosiła aby uściślić 

swoją wypowiedz gdyż wypowiedz Pana Radnego Grendy może być opinią krzywdząca.  

 

Radny Pan Wacław Grenda odpowiedział, że  chodzi o członków Zarządu oczywiście,  

nie chodzi tu o Starostę tylko o Wicestarostę i Pana Marka Mirosa pracownika Starostwa.  

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska podziękowała Radnemu za uściślenie.  

 

Radny Pan Wacław Grenda zapytał czy Pani Radna Grażyna Senda odniesie się do jego 

pytania z ostatniej sesji? 

 

Radna Pani Grażyna Senda odpowiedziała, że odpowie na pytanie w odpowiednim punkcie 

obrad.  

 

Ad. 16 

Radny Pan Marek Kuskowski poinformował, że chciałby wygłosić oświadczenie zakończone 

wnioskiem, czyli połączyć obie sprawy dotyczy to sprawy bardzo żywotnej interesującej nas 

wszystkich otóż do dzisiaj jeszcze trwa strajk nauczycieli, który objął wszystkie cztery  

placówki edukacyjnej, dla których organem założycielskim jest Powiat Gołdapski. Strajk 

także miał miejsce w niektórych szkołach i placówkach oświatowych gminy Gołdap jest to 

sprawa która dotyczy  wielu tysięcy mieszkańców i z tego miejsca chciałby, alby wybrzmiał 

bardzo wyraźny głos przede wszystkim poparcia dla tych osób, które nie bały się sięgnąć  

po najcięższą broń jaką tylko pracownik ma, czyli powstrzymywać się w sposób legalny  

od pracy i walczyć o swoje prawa. Był to bardzo odważny gest poparty wielomiesięcznym 

staraniem i wołaniem o poprawę własnej sytuacji i podniesienie do właściwej rangi godności 

zawodu nauczyciela. Był to dowód desperacji jak również lekcji danej nie tylko uczniom ale 

także i społeczeństwu  i uważa, że ta sytuacja powinna zyskać uznanie nawet jeśli nie całej 

Rady to szeregowego radnego i z tego miejsca powinny wybrzmieć słowa uznania i gratulację 
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dla tych nauczycieli, którzy się zdecydowali i przeciwstawili  jakimś wewnętrznym 

szantażom, być może nie wypowiadanym wprost. Posiedzenie jest nagrywane i myślę,  

że zainteresowani dotrą do tegoż i chciałbym powiedzieć o tym, że ci nauczyciele, który 

generalnie zdecydowali się na zwieszenie strajku nie powinni i nie muszą czuć się 

przegranymi. W tej sytuacji uważa, że nauczyciele wychodzą zwycięscy i nie powinni czuć 

się na przegranej pozycji. Obiecał również, że zakończy swoje oświadczenie wnioskiem. 

Skierował  wniosek do Zarządu Powiatu i do wszystkich instytucji Powiatowych alby za czas 

strajku nie wahali się i wypłacili nauczycielom wynagrodzenia. Istnieje taka możliwości  

w prawie pracy, wszystko można czynić na korzyść pracownika wystarczy tylko trochę 

odwagi i poszukania sposobu rozwiązania i wyjść z tejże sytuacji. Ponieważ na sali są 

przedstawiciele trzech placówek oświatowych tym wszystkim Państwu, którzy stawili czoła 

tej trudnej sytuacji składam słowa  ogromnego uznania zwracając się do nauczycieli. Daliście 

dowód wielkiej próby nie tylko słusznym roszczeniom dla rodziców uczniów dla których  

to była bardzo ważna lekcja. O swoje prawa należy walczyć w sposób zdecydowany jeszcze 

raz Państwu gratuluje.  

 

Radna Pani Grażyna Senda odniosła się do wniosku Pana Radnego Marka Kuskowskiego 

dodała, że uważa, że sytuacja nauczycieli i to, że upomnieli się o podwyżki i forma strajku, 

która się obyła, że branie zakładników w postaci uczniów nie jest zgodne z etyką nauczyciela 

w związku z powyższym jest odmiennego zdania. Dobrze, że strajk się zakończył i został 

wstrzymany i młodzież będzie mogła w spokoju przystąpić do matur. Stwierdziła,  

że społeczeństwo jest podzielone, bardzo szanuje nauczycieli i wie, że te wynagrodzenia  

są za niskie ale ta forma strajku. gdzie naraża się młodzież i dzieci na taki duży stres, gdzie 

nie wiadomo, czy odbędą się egzaminy czy też dopuszczenia do matur -  to nie powinno się 

było wydarzyć.  

 

Przewodnicząca Rady Anna Falińska odpowiedziała, że każdy ma prawo do swojej własnej 

opinii w tym zakresie i zamknęła dyskusję w tym temacie.  

 

Radny Pan Marek Kuskowski poinformował, że drugie oświadczenie jest następującej treści: 

Jestem rodzicem na sali jest również moja żona, jesteśmy rodzicami trójki dzieci, którzy są 

właśnie w obowiązku szkolnych i my i moje dzieci nie czuliśmy się zakładnikami.  
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Ad. 17 

Radna Pani Grażyna Senda odpowiedziała na pytanie zadane przez Pana Wacława Grendę. 

Poinformowała, że w odpowiedzi na Pana pytanie z dnia 29 marca 2019 roku na VII sesji 

Rady Powiatu informuje Pana, iż Komisja statutowa rozwiązuje się z dniem wprowadzenia 

zmian do Statutu Powiatu Gołdapskiego zgodnie z § 5 Uchwały Rada Powiatu w Gołdapi  

Nr III/21/2018 z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady 

Powiatu w Gołdapi. Jednoczesnie przypominam Panu, iż zgodnie z § 17 ust. 1 materiały 

będące przedmiotem obrad V Sesji Rady Powiatu w dniu 27 lutego 2019 r. Radni otrzymali 

wraz z zawiadomieniem 7 dni przed Sesją, w związku z tym miał Pan możliwość a wręcz 

obowiązek zapoznania się z materiałami. Biorąc pod uwagę nagranie transmisji V Sesji Rady 

Powiatu w dniu 27.02.2019 r. (34:10 minuta nagrania) posiada Pan pełną świadomość oddając 

głos za przyjęciem Uchwały Nr V/31/2019 Rady Powiatu w Gołdapi z dnia 27 lutego 2019 r. 

w sprawie zmiany Statutu Powiatu Gołdapskiego.  

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek  odniósł się do wypowiedzi Pana Wacława Grendy, że praca 

Starosty czy też Wicestarosty jest pracą zadaniową i nie muszę tkwić w urzędzie żeby 

wykonać jakąś prace. Gdyby miał być urzędnikiem i miał by pracować  i twórczo nic nie 

robić w tym urzędzie, to by się nie decydować na bycie Wicestarostą. I nie chodzi  

tu o wypełnienie godzin pracy ale o cel do jakiego zostaliśmy powołani. „Nie wierz we 

wszystko co widzą Twoje oczy”. Każdy mój wyjazd jest uzgodniony z moją bezpośrednią 

przełożona. Niech nie wyciąga Pan wniosków co do, których nie ma  Pan dowodów.  

 

Radny Pan Wacław Grenda odpowiedział, że regulamin pracy obwiązuje każdego pracownika 

dlatego też, że nie będę  więcej dyskutował o Pana prawach.  

 

Ad. 18 

Odpowiedzi na zgłoszone wnioski komisji stałych Radych - nie zgłoszono. 

 

Ad. 19 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska odniosła się do wypowiedzi Pana Marka 

Kuskowskiego, informując, że w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo dotyczące wypłacenia 

wynagrodzenia za strajk i podejście do tego. Na sali znajdują się moi koledzy i koleżanki 

nauczyciele. Dodała, że Zarząd rzetelnie do tego podejdzie żeby zrobić wszystko co w miarę 

naszych możliwości, żeby podejść do tego rozsądnie a jednocześnie zgodnie z prawem i żeby 

to Państwa zadowalało.   
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Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że w terminie od 29 marca 

2019 r. do 26 kwietnia 2019 r. brała udział w następujących uroczystościach oraz 

spotkaniach:   

1. 3 kwietnia 2019 r. w Walnym Zebraniu Członków EGO w Ełku; 

2. 4 kwietnia 2019 r. w Powiatowych Eliminacjach Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy 

Pożarniczej w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi  

oraz w Kiermaszu Wielkanocnym w Szkole Podstawowej w Grabowie; 

3. 5 kwietnia 2019 r. w Kiermaszu Wielkanocnym w Szkole Podstawowej nr 5 w Gołdapi; 

4. 8 kwietnia 2019 r. w spotkaniu dotyczącym utrzymania linii komunikacyjnych transportu 

zbiorowego na terenie naszej Gminy spotkanie odbyło się w Dubeninkach; 

5. 9 kwietnia 2019 r. w spotkaniu z okazji XVII Edycji Zielonych Dni Szkoły w Szkole 

Podstawowej nr 2 w Gołdapi; 

6. 10 kwietnia 2019 r. wraz z Wicestarostą Andrzejem Ciołkiem i Członkiem Zarządu 

Grażyną Sendą w Obchodach 9 rocznicy Smoleńskiej oraz w Dniach teatru  

w Przedszkolu Samorządowym Nr 1 ,, Miła niespodzianka od lalek z gałganka''  

w Gołdapi; 

7. 10 – 11 kwietnia 2019 r. wraz z Wicestarostą w Konwencie Powiatów Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego w Lidzbarku Warmińskim oraz w spotkaniu ze Stefanem 

Grygatem – przewodniczącym KrisGemeinschaft Goldap; 

8. 13 kwietnia 2019 r. w Obchodach 79 rocznicy Zbrodni Katyńskiej w Gołdapi; 

9. 14 kwietnia 2019 r. w Misterium Męki Pańskiej oraz w spotkaniu z Senator Małgorzatą 

Kopiczko w Gołdapi; 

10. 16 kwietnia 2019 r. w uroczystym spotkaniu Wielkanocnym w Jednostce Wojskowej    

   4808 w Gołdapi; 

11. 17-18 kwietnia 2019 r. z życzeniami w jednostkach organizacyjnych Powiatu     

   Gołdapskiego; 

12. 25 kwietnia 2019 r. w  IV Regionalnym Forum Energetycznym w Białymstoku. 

Wicestarosta uczestniczył w: 

1. 01 kwietnia 2019 r. w Komisji Rolnictwa i Gospodarki Zasobami Naturalnymi Rady 

Miejskiej oraz w Komisji Skarg i Wniosków Rady Miejskiej w Gołdapi; 

2. 2-4 kwietnia 2019 r. w XXV Zgromadzeniu Ogólnym Związku Powiatów Polskich  

w Warszawie; 

3. 13 kwietnia 2019 r. w X Nocnym Turnieju Piłki Nożnej o Puchar Starosty Gołdapskiego  

w Baniach Mazurskich. 
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Radny Pan Wacław Grenda zapytał o sytuacje w sprawie drogi 651.  

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska odpowiedziała, że za kilka dni zostanie zwołane 

posiedzenie Sesji Rady Powiatu, które będzie poświęcone tylko i wyłącznie tej sprawie.  

 

Ad. 20 

Wolnych wniosków nie zgłoszono.   

 

Ad. 21 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego im. Jana Pawła II w Gołdapi Pan Grzegorz 

Klimaszewski podziękował w imieniu swoim jak i rady pedagogicznej za słowa otuchy  

dla Pana  Radnego Marka Kuskowskiego jak również Pani Staroście Marzannie 

Wardziejewskiej dodał, że podczas Pani Starosta odwiedziła strajkujących nauczycieli 

i pootrzymywała ich na duchu.   

 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Piotr Bartoszu także przyłączył  

się do podziękowań dla Pani Starosty Marzanny Wardziejewskiej, która nie zostawiła i nie 

opuściła nauczycieli  w chwili strajku. Dodał również, że zarówno rodzice jak i uczniowie nie 

byli zakładnikami w chwili strajku.  

 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska podziękowała, za  wypowiedzi. Przewodnicząca 

Rady Pani Anna Falińska dodała, że cieszy się ze w tym strajku nie ucierpieli uczniowie  

dla których świadectwo dojrzałości jest furtką do lepszego życia i do zdobycia wykształcenia.  

 

Ad. 22 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska podziękowała Radnym za pracę oraz gościom  

za uczestnictwo. Zamknęła obrady VIII (8) Sesji Rady Powiatu. 

 
Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 40  stron kolejno ponumerowanych.            

      Przewodniczący Rady 

 

                                                                                                       Anna Falińska 
 

 

 
 

 

 
 

Protokół sporządziła: Monika Bruszewska, 26.04.2019 r.  


